
REFERAT FAU-MØTE 27.05.25 
 
Sted: Personalrommet på Kampen Skole 
Tid: Tirsdag 27. mai kl 18:30 
 
 
Tilstede: 
Ingrid Time (1A), Astrid Windingstad (2A), Lene Lithun (2C), Jon Heskestad (3A), Christian 
Jakobsen (3B), Lena Napoli (3C), Jostein Kallevik (4A), Sigrid Diesen (4B), Anita Rekstad 
(5A), Maria Aano Reme (6A), Trine Olden (6B), Jonas Marstrand (7A), Hanne Pedersen 
(7B) 
 
Møteleder: Sigrid Diesen 
Referent: Lene Marie Lithun 
 
 
Orienteringssaker 
Ingen 
 
• Referater fra FAU-møter publiseres her: https://www.minskole.no/kampen/underside/21463,  
• Referat fra SU-møter publiseres her: https://www.minskole.no/kampen/underside/21494 
 
 
Diskusjonssaker 
 
Sak 22/25 Godkjenning av innkalling, saksliste 

a) Velkommen til FAU-møtet. 
b) Saker til Eventuelt 
c) Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 
Sak 23/25 Info fra arbeidsgruppene 
 
Info fra arbeidsgruppene: 

• Skoleveigruppen 
o Leder: Jostein Kallevik 
o Aktiviteter: 

 Sykkelprøven for 4. trinn blir 4. juni 
• Jostein og Trine følger dette opp. 
• 4. klasse kombinerer sykkelprøven med felles skoleavslutning, 

med grilling og kaker. 
 Beintøft: 1. – 22. sept. 

 
• Skolemiljøgruppen 

o Leder: Lena Napoli 
o Aktiviteter: 

 Ingen planlagte aktiviteter i årshjulet frem til neste FAU-møte. 
 Status for skolemiljøtiltak «Min drømmedag» 

• Skyves til neste skoleår etter avtale med skolen. Dette er lagt 
inn i årshjulet etter høstferien. 

https://www.minskole.no/kampen/underside/21463
https://www.minskole.no/kampen/underside/21494


 Mulighet for arrangement i regi skolemiljøgruppen neste skoleår. 
Dette gjøres vanligvis annenhvert år, Ingenting er i planlegging enda. 

 
• Arrangementsgruppen 

o Leder: Elin Søreide 
o Aktiviteter: 

 Evaluering 17. mai: 
• Det er gull verdt med erfaringsdokukement fra tidligere år. 

Dette må videreføres og dokumentet oppdateres og legges ut 
på Dropbox (sekretær følger opp). 

• Det var ikke lett for 5. klasse å få nok vakter til alt som skulle 
dekkes inn. Dette kan skyldes at det kun er 2 stk 5.-klasser 
dette skoleåret. Bør tas med som en erfaring – ved to klasser 
så bør man vurdere å få hjelp fra andre trinn. 

• Det ble for lite folk til ryddingen. Ryddingen var avtalt for kl 14, 
men det meste var ferdig kl 13. Vanskelig å tidfeste ryddingen. 

• Måtte få nøkkel fra korpset for å komme seg inn i boden. 
• Problemer med det tekniske når elevrådsleder skulle ha talen. 

(oppkobling høyttaler, lyden bærer ikke så langt etc), 
• Bør vente med lekene til programmet etter toget er ferdig (taler, 

sang og annet). 
• Ingen av de ansatte fra skolen som er med i skolegården – 

med mindre de er der privat. 
 1. klasse dugnad: 

• Det var gitt erfaringsnotat fra trinnkontakter, men det var 
usikkerhet rundt om dette var informert ut godt nok. Det ble 
ryddet i boden, men var også usikkerhet rundt om noe skulle 
kastes eller vaskes. Kun rydding var utgangspunktet, men kan 
spesifiseres bedre neste år. 

 
 
Sak 24/25 Valg av ny sekretær 
 
Valg av ny sekretær for kommende skoleår, og vurdering om det skal settes en 
tidsbegrensning for vervet slik det er for andre verv i styret. 
 
- Valg av ny sekretær tas på kommende skoleårs første møte, sammen med etablering 

av nytt FAU-styre. 
- Det skal ikke velges vara for FAU-representant for kommende skoleår. Dersom man 

ikke kan delta på møte, så sender man inn innspill i forkant og koordinerer evt med 
andre FAU-representanter på trinnet. 

 
 
Sak 25/25 Årshjul for skoleåret 2025/2026 
 
Utkast til årshjul for kommende skoleår ble lagt ut på Spond i forkant av møtet. 
 
Årshjul for trinnkontakter og FAU 2025/2026: 
Årshjulet ble gjennomgått og justert etter innspill fra FAU: 

• «Min Drømmeskole» ble tatt inn i årshjulet 
• Skal skoleturen inn i Årsplan? Den er ikke lagt inn per i dag, da ingen hadde 

informasjon om tidspkt. Ser sak under eventuelt for mer info. 



• Årshjul ble godkjent. Dette er delt med FAU-gruppen på spond, og vil bli delt med 
nye trinnkontakter i forbindelse med foreldremøter til høsten 

 
Godkjent budsjett relatert til Årshjul: 
- Åpen dag, Kampen skole 100 år: 5000 kr 
- Sykkelreparasjon i oktober: 1000 kr 
- Refleksvestkonkurransen (premier): 3000 kr 
- Beintøftkampanjen (premier): 3000 kr 
- Diskotek 5. – 7. trinn: 1000 kr (innkjøp av forbruksvarer etc.) 
- Sykkelprøven 4. trinn: 1000 kr 
- Foredrag/arrangment i regi skolemiljøgruppen. Opptil 10 000 kr (ikke avklart p.d.d) 
 
Spørsmål om klassekasse – anbefaling fra FAU?  
- FAU har per i dag ingen anbefaling spesifikt mot etablering av klassekasse. Dette har 

vært spurt om tidligere år, men da var det svært lite utbredt blant trinnene. Innsamling 
til klassekasse skal uansett følge gratisprinsippet – der det skal være frivillig og 
anonymisert innsamling. (Innsamling via VIPPS – går det an å anonymisere?). Sak til 
neste FAU-møte, som blir i slutten av september. 

 
 
Sak 26/25 SoMe-plan for Kampen Skole 
 
Oppdatering fra KFU (ved FAU-leder) vedr. felles veiledning for SoMe og mobiltelefonbruk 
i barneskolen. Det er kommet veiledere som er spisset inn mot småskolen og storskolen, 
men de må tilpasses hver skole. Det ble ikke mye tid til å gå gjennom dette i møtet – men 
ble enighet om at det måtte følges opp videre til neste skoleår. 
 
Det var forslag om å ha en slide på foreldremøtet vedr. dette, men dette må i såfall lages 
og sendes til skolen så snart som mulig. FAU-leder følger opp. 
 
 
Sak 27/25 Kampen Skole 100 år 
 
Rektor var ikke til stede i møtet, men representanter fra arrangementskomiteen gav litt 
status: 
 
- Åpen dag på Kampen skole: 28. august 17-19. 
- Trenger hjelp fra foreldre til å bake til denne dagen slik at man kan by besøkende på 

noe søtt og salt. Følges opp av Lene og Sigrid som er i arrangementskomiteen. 
- Spørsmål: Hvordan kan man ta hensyn til allergi? 

o Dersom det bakes glutenfritt/melkefritt etc., så bør dette stå på et eget bord og 
bruke eget serveringsbestikk. 

o Ved alvorlig allergi så må man uansett opplyse om at man ikke kan garantere for 
at det ikke vil være spor av allergener. 

- 60 000 kr i støtte mottatt så langt. Mål om 100 000 kr. (Astrid har bistått mye her) 
- Skal søke bydelsutvalget – men verken skolen eller FAU kan søke. Kan Korpset søke?  

Astrid kontakter Hogne i Kampen skolekorps. (Kan søke om max 20 000,-) 
 
 
  



Sak 28/25 Info fra rektor 
 
Rektor var ikke tilstede, men FAU-leder tok kort status: 
- Lærerteam for neste skoleår er satt. 
- 10. juni er planleggingsdag. 
- Ny kontorkonsulent søkt om. 
 
 
 
Sak 29/25 Info fra Samarbeidsutvalget 
 
Info ved Astrid, SU-leder: 
- 12 % langtidssykemeldinger. 
- 3,9 % korttidssykemeldinger. 
- SFO: SFO-utdannelse, eneste sted i landet. Ansatte har vært i Sverige for å lære og 

dele erfaring. 
 
 
Sak 30/25 Eventuelt 
Skoletur på 6./7. trinn: 
- Det er flere som er usikre på når denne evt skal være, og hvor. Dette bør opplyses om i 

god tid i forveien. Har skolen informasjon om dette? 
o Diskusjon i FAU relatert til argumenter for å ha turen tidlig på året, og sent på 

året.  
 Tidlig på året: Da kan klassemiljøet bygges videre. 
 Sent på året: Avslutning for klassen/trinnet. Bli bedre kjent på tvers – 

sikkert flere som havner i klasse sammen på ungdomsskolen. 
- Innsamling til skoletur: Det har vært innsamling av flasker, kafè på byhaugen(?) og 

annet. Er dette koordinert på tvers av trinnet med «felles pott», eller innsamling til hver 
klasse? Det var ingen i FAU som kjente til hvordan dette ble koordinert. 

o Det var enighet om at dersom de skal på tur felles med alle klasser på trinnet, så 
bør det samles inn til en felles pott på trinnet. Det bør komme føringer fra 
skolen på dette. FAU ønsker kommentar fra rektor på dette.  



 
Årshjul for 2025, frem til sommerferien. 
 

 


